
 

Welcome To Webasto Shanghai Plant 

About Webasto: 

Webasto has a 115 years old history based in Stockdorf near Munich.The group operates internationally at over 50 

locations (over 30 of these production plants) in the divisions roof and thermo systems. Webasto is one of the top 

100 automotive suppliers worldwide. Webasto is in leading position in car sunroof industry with over 50% market 

share globally. The company´s core competencies encompass the development, production and sales of complete 

roof and convertible systems as well as heating, cooling and ventilation systems for passenger cars, commercial 

and special vehicles, recreational vehicles and boats. For more information please visit www.webasto-group.com 

Plant Tour Agenda (on July 11th 2016) 

1:15PM  Departure from Jumeirah Himalayas Hotel Shanghai 

2:00PM  Arrival at Webasto and welcome, greetings in short and plant tour (1st floor) 

2:50PM  Webasto Company Presentation in short (show room, 3rd floor) 

3:00PM  Tea Break, Show Room tour and free talk (show room,3rd floor) 

4:15PM  Departure from Webasto 

5:00PM  Arrival at Jumeirah Himalayas Hotel Shanghai 

In Webasto, you can experience the first –hand light weight technologies and solutions on sunroof. 

a. Technology innovation, optimized roof design reducing parts number and weight. 

b. Using more composite material, lightweight aluminum and engineering plastic to lighten component weight 

of mechanism and frame of sunroof. 

c. Polycarbonate structural components for roof systems weight savings up to 50% compared with glass. 

 

 

 

 

d. PHC(Paper Honey Comb) material up to 40% lighter than steel. 

 

 

 

 

 

e. Glass ProTec®, thinner and 10-15% lighter than laminated glass. 

 

 

 

 

And you have a rare opportunity to face to face talk with Webasto top management and leaders from R&D, 

sales, purchasing and marketing departments. Looking forward to seeing you in Webasto! 

 

  
 

 

  

http://www.webasto-group.com/


 

欢迎参观伟巴斯特上海工厂 

关于伟巴斯特： 

        伟巴斯特集团是一家具有 115 年历史的家族企业，公司总部位于德国慕尼黑附近的斯多克道夫，全球拥有 50

多家分支机构（其中 30 多个为生产基地），致力于汽车车顶系统和加热系统业务并保持领先地位。同时，Webasto

也是世界 100 强汽车零配件供应商之一。伟巴斯特为全球几乎所有知名汽车厂商提供解决方案，是汽车天窗行业的

领导者，市场份额超过 50%。伟巴斯特的核心竞争力包括研发、生产及销售可折叠式车顶和车身系统，乘用车、商

用车、房车、船舶和特种车辆的加热系统、空调系统和通风系统。更多信息请访问 www.webasto-group.com  

工厂参观行程(7 月 11 日)：  

1:15PM  卓亚喜马拉雅酒店出发 

2:00PM  伟巴斯特上海工厂简短欢迎仪式及工厂参观(一楼) 

2:50PM  伟巴斯特公司简短介绍(三楼展厅)  

3:00PM  茶歇和展厅参观，展品简介,自由交谈（三楼展厅） 

4:15PM  离开伟巴斯特工厂 

5:00PM  到达卓亚喜马拉雅酒店 

在伟巴斯特，您能领略第一手的轻量化技术和解决方案。 

a. 技术创新，优化天窗产品的设计，减少零部件数和重量 

b. 在天窗的机械组和框架模块中更多地采用复合材料，轻质铝材料，工程塑料。 

c. 减重 50%的聚碳酸酯材料车顶 PC 

 

 

 

 

 

    d. 减重 40%以上的复合蜂窝材料 PHC 

 

 

 

 

 

     e. 采用 ProTec®技术的轻薄玻璃面板 

 

 

 

 

         参观伟巴斯特工厂，届时将有 Webasto 高层领导和来自研发部、销售部、采购部、市场部的领导和大家进行

现场无缝体验交流。期待您的参与！ 

 

   

 

  

http://www.webasto-group.com/

